
Referat af bestyrelsesmøde FSK d.14.10.15 

Tilstede: Nils, Søren, Solveig, Jakob, Sune, Carsten, Lene 

Afbud: Gudrun 

 

Nyt fra formanden 

1a. Sejlsportsliga 

Sidste stævne sejles 

1.c Nyt jolle-skur 

Rest-Finansiering på plads inden jul 

1.d Outdoor event 

Det kører tre år mere. Vi vil gerne deltage aktivt fremover. 

1.e Vinteraktiviteter 

Ingen i øjeblikket ud over fællesspisning. 

1.f Ønsker til stævneafholdelse i 2016 

H-både vil gerne bruge Speed-cup til ranglistestævne. 

Tuco Cup 

Der arbejdes videre på et fællesstævne for sydfynske klubber - familiesejlads (Jakob) 

Hjemmeside Sune orienterer 

Intet nyt 

Hus, bro og plads orienterer 

Hvis der er både på ventelisten, der kan ligge på en plads ved broen, er det en fast plads og ikke en 

gæsteplads. 

Eggerts plads er ledig. 

Udvalget undersøger priser på spændebånd til pælene. 

Havnetakster skal opdateres på hjemmesider (Nils) 

Nils checker op på, hvad alarmen koster. 

Folk skal fjerne ting fra masteskuret inden d.22.09.15, så der bliver plads til masterne. 

Nils laver udkast til masteskursreglement. 

Kapsejlads Søren orienterer 

Intet nyt 



Sejlerskole Lene orienterer 

8 elever går til praktisk duelighed d.29.09.15. 

Teoretisk duelighed udbydes ikke i år i klubben, da vi ikke har en underviser. 

Lene undersøger med instruktørerne, om der skal laves noget på bådene i vinter. 

Aktivitetsudvalg Solveig orienterer 

Afriggerfest er planlagt. 

Sejlsportsligastævnerne fik meget ros. Vi fik meget goodwill fra samarbejdspartnere. 

Økonomi Carsten orienterer 

Mobilpay er der styr på nu. 

Debitorliste blev gennemgået. 

Ungdom Gudrun orienterer 

Sydbank har givet penge til en optimistjolle. 

Tuborg har givet til to optimistjoller. 

Åben kredsmesterskaber i den kommende weekend. 

Evt. 

Intet til referat. 

Næste møde: Mandag d.19.10.15 

 

 

D.14.09.15 Lene Dolriis 

 

 


